
 
 
 

P R O C E S   V E R B A L 
   Încheiat  astazi 10.12.2020   în  ședință ordinară a Consiliului local a Consiliului Local Morunglav, 
 

DOMNILOR CONSILIERI, 
        Ati  fost convocati in sedinta ordinară prin dispozitia primarului comunei nr. 173 din 
07.12.2020 si convocarea nr.   5527 din 07.12.2020  ,afisata public. 
     Din consultarea condicii de prezenta rezulta ca la sedinta participa un număr de toti cei 11   
consilieri ce compun Consiliul Local Morunglav. 
                  D-na secretar precizeaza ca in conformitate cu prevederile art. 123 din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ , presedintele de sedinta ales pentru 3 luni consecutiv prin 
H.C.L. nr. 30 din 16.11.2020  este domnul    Tutunea Nicolae .   
      În contextul actual al situației epidemiologice și al condițiilor speciale impuse de criza 
sanitară, ședinta Consiliului  Local Morunglav nu este publică, având loc în cadru restrâns, 
cu respectarea strictă a regulilor de triaj epidemiologic, a normelor și măsurilor igienico-
sanitare pentru prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID -19. 
               D-na secretar precizeaza ca prin Ordinul Prefectului Județului Olt nr. 486/30.10.2020  s-a 
constatat  îndeplinirea condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al comunei Morunglav ;  
   Așa cum ati luat la cunostiinta din invitatia inaintata  de d-na secretar, tinandu-se cont de 
propunerile dumneavoastra si de problemele aparute pe parcurs va rog sa-mi permiteti sa va 
prezint și următoarele puncte de pe ordine de zi : 
.Proiect de hotărâre referitor la:Rectificarea bugetului local pe anul 2020. 

                                                           Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 

    Având în vedere prevederile art. 1 și 2 din Legea nr. 55/2020 privind unele masuri pentru 
prevenirea si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19,cu modificările și completările 
ulterioare,,  Consiliul local Morunglav  a fost convocat în scris,  documentele înscrise în proiectul 
ordinii de zi al ședinței au  puse la dispozitia consilierilor locali în format letric prin comunicare la 
domiciliu  si trimise  spre avizare Comisiilor de specialitate ale Consiliului local Morunglav . 
 Pentru formularea de întrebări și amendamente ,pentru depunerea materialelor și pentru 
exprimarea votului consilierii prezenți  la ședință respectă distanțarea  minima de 1,5 m intre 
oricare doua persoane apropiate. 
Se supune la vot ordinea de zi : 

                                 Cine este  pentru = 11 consilieri  
                                 Cine este împotiva— 
                                 Cine se abține --- 
  Cu votul  a celor 11  consilieri prezenti se aproba ordinea de zi . 

      Domnul presedinte de sedinta asigura Consiliul local ca sedinta se va desfasura in cele mai 
bune conditii cu respectarea prevederilor legale si propune  ca la sedinta interventiile si luarile de 
cuvant sa fie concise si numai pe punctele de pe ordinea de zi, iar consilierii care perturba 
lucrarile sedintei sa fie sanctionati. 
         În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ , secretarul comunei prezintă membrilor Consiliului local procesul verbal al ședintei 
anterioare pentru a da posibilitatea acestora de al contesta și de a putea cere menționarea 
exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. 
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    Nu au fost exprimate contestații la procesul verbal fapt pentru care secretarul solicită 
președintelui de ședință ,supunerea la vot.  
 
 D-l. presedinte de  sedinta ,   propune supunerea la vot : 
                   Cine este pentru-11  
                   Cine se abtine — 
                   Cine este impotriva  - 
  Cu votul  a celor 11 consilieri prezenti se aproba procesul verbal al sedintei anterioare .    
 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi : 
Rectificarea bugetului local pe anul 2020 
Se trece la discuții. 
    Domnul Primar ,am primit de la Guvern suma de 500.000 lei  pentru echilibrarea bugetului 
local  . 
Banii sunt pentru  Asistenta socială mai concret salariile si indemnizatiile persoanelor cu 
handicap ,iar ce  ramâne se duc in fondul de rulment și vor fi folositi anul viitor pentru investiții. 
Domnul consilier local Gheorghe Mihai – ce înseamna art. 2 din proiect ? După ce acoperiți toate 
aceste cheltuieli mai rămân sume ? 
Domnul primar – Banii sunt pentru  Asistenta socială mai concret salariile si indemnizatiile 
persoanelor cu handicap ,iar ce  ramâne se duc in fondul de rulment și vor fi folositi anul viitor 
pentru investiții. 
Sunt multe de plătit ,Dc2A ,drumul care face legatura cu Oboga  ,unde executantul nu a taiat 
factura,am reactivat la C.N.I. proiectul cu Caminul cultural  ,am depus solicitare de finanțare și 
pentru Dispensarul medical ,intenționăm să facem și proiectul cu canalizarea . 
     Domnul consilier local Gheorghe Mihai –încă o rugăminte să mai facem ceva și cu gunoaiele 
aruncate peste tot ! 
Domnul primar – o să le mai strângem ,să închiriem o mașină mare și să le ducem la depozit ,dar 
și dumneavoastră când vedeți pe cineva care aruncă gunoiul peste tot ,atenționații! 
   Domnul consilier local Gheorghe Mihai – când preconizați că se va finaliza licitația de la județ 
pentru deșeuri ? 
Domnul primar – nu stim ,dar facem parte si noi din Asociația județeană  ,vom beneficia l fel ca 
ceilalți de acest serviciu. 
Domnul Radu Constantin  -în calitatea mea de contabil vă rog să-mi permiteți să fac câteva 
precizări legate de rectificare : 

1. Am primit aceste sume la solicitarea noastră depusă la Prefectura Olt; 
2. Ceea ce rămâne din aceste sume vor trece în fondul de rulment și vor fi cheltuiți în anul 

2021 numai la investiții; 
3. Am discutat cu cei de la taxe și impozite privind nivelul încasărilor și vin la dumneavoastră 

cu rugămintea ca cei care au debite să le achite până la finele anului ,să nu intrăm în anul 
următor cu o listă de rămășiță foarte mare . 

      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în 
urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  



                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 35  din 10.12.2020  
 
  Domnul primar – doresc să vă aduc la cunoștiință că am discutat cu domnul Inspector Școlar 
General și ne-au fost repartizate un număr de 80 de tablete pentru școala online.O să distribuim 
aceste tablete cu ajutorul  școlii și în primul rând vor primii copii din familiile mai defavorizate. 
Deasemenea ași dori ca fiecare dintre dumneavoastră în zona în care locuiți să depistați toate 
problemele și să le aduceți la cunoștiința noastră pentru a le rezolva. 
  Domnul consilier local Nicolaide Marius Ionuț  – tubul din zona Ciocârlie pe D.J.  este înfundat și 
apa nu mai trece ,inundă partea carosabilă și trebuie inteevenit acolo. 
   Domnul consilier local Gheorghe Mihai   - la Rîpă la Linieni s-a lasat malul și este posibil să se 
prăbușescă cu tot cu carosabil . 
Doamna consilier local Barcan Marinela podul spre Morunești s-a lăsat și apa care vine de pe 
dealuri ajunge la mine în curte și mă inundă. 
Domnul consilier local Ciorîcă Ion – la Poiana Mare ulița care duce la Truș nu s-a deszăpezit și 
oamenii sunt supărați . 
Domnul primar , am notat problemele ridicate de dumneavoastră  și în cel mai scurt timp vom 
găsi și rezolvări. Privitor la deszăpezirea de la Poiana Mare  pot să vă spun că nu am știut nici eu 
că pe ulițele mici cănd este zăpada mică nu se poate trece cu sărărița deoarece se strânge piatra 
și distrugem mașina ,pe viitor vom găsi alte soluții. 
Domnul consilier local Gheorghe Mihai – vă rog să aveți în vedere și atenționarea celor care au 
piatră și nisip la poartă să le ridice în cel mai scurt timp. 
Domnul consilier local Cotorogea Gheorghe – la Poiana Mare podul de la Mărtescu Dan este 
înfundat și crează probleme de trecere a apei pluviale și deasemenea trebuie intervenit și pe ulița 
unde trebuiesc făcute defrișări  . 
Domnul primar – am făcut tot ce a depins de noi ,podul este proprietate privată  ,am curățat 
până la pod ,mai trecem odată să vedem ce mai putem face,privitor la uliță părerile sunt 
împărțite ,unii voir să se defrișeze, alții nu ,trebuie să discutăm cu oamenii  să-și curețe întâi ei și 
apoi vom intervenii noi cu buldo. 
Doamna consilier local – Barcan Marinela – sobele de la școala Morunești nu sunt funcționale 
,trebuiesc refăcute. 
    Domnul consilier local Stanciu Ion Adrian – domnule primar , pe lângă  aceste mici probleme  
,avem o prioritate mai mare ,la Morunești canalul din curtea școlii trebuie lărgit ,deasemenea și 
podul trebuie supradimensionat , deoarece cînd plouă apa neavând curs va inunda Stația de apă 
. 
    Domnul primar – vom vedea despre ce este vorba mai ales că acolo s-a furat și o latură de gard 
,iar constructorul trebuie să o înlocuiască. 
 
Domnul presedinte de ședinta constată că au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi. 

   Se declara lucrarile sedintei închise. 
   Pentru care am incheiat prezentul proces verbal.   
10.12.2020 
    
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA ,                                                                SECRETAR GENERAL, 
     CONSILIER LOCAL,TUTUNEA  NICOLAE                                               POPA MARILENA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




